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MAGYAR VITORLÁS SZÖVETSÉG 
ELNÖKSÉGI ÜLÉS 

JEGYZŐKÖNYV 

Helyszín: Koloska Marina, Balatonfüred 

Időpont: 2017. május 12., 18,00 óra 

 

Jelen  
vannak: 

Elnökségi tagok: 

dr. Kollár Lajos elnök 

Böröcz István 

Brencsán Ábel 

Fináczy György 

Friedl Mihály 

Litkey Farkas 

Rutai István 

Siklósi Máté 

 

Jelen vannak még: 

Holczhauser András főtitkár 

Imhof Gábor 

Wonke Péter 

 

 

Napirend: 

 

1. Főtitkári beszámoló ea.:  

Holczhauser 

András 

2. Pénzügyi beszámoló ea.: 

Holczhauser    

András 



2 

3. Vagyonnyilatkozat szabályzat 
Határozati javaslat: 
„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége jóváhagyja az MVSZ 

vagyonnyilatkozat szabályzatát.” 

 

ea:   

Holczhauser 

András 

4.  Pártolói szabályzat 
Határozati javaslat: 
„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége elfogadja az MVSZ Pártolói 
szabályzatát.” 

ea: 

Holczhauser 

András 

5. VIHAR fejlesztések 
Határozati javaslat: 
Nincs 

ea: 

Holczhauser 

András 

6. Balaton kupa 
Határozati javaslat: 
„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége felülvizsgálva korábbi 

határozatát a Balaton kupa sorozatot a javaslat szerint 2017 évben is 

meghirdeti.” / A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége 18/2017 (01.17) 

sz. határozatát nem módosítja” 

 

ea: 

Holczhauser 

András 

7. Berecz Zsombor által használt eszközök 
Határozati javaslat:  
nincs 
 

ea: 

Holczhauser 

András 

8. Motoros használat kérdései 
Határozati javaslat:  
nincs 

ea:  

Holczhauser 

András 

 

9.  

Osztályszövetségek levele 
Határozati javaslat: 
nincs 

ea: 

Holczhauser 

András 

 

10.  

SFK átcsoportosítás 
Határozati javaslat: 
„ Az MVSZ elnöksége a 2016-17 évi Sportág Fejlesztési keretben 4 
millió forintot az olimpiai keret felkészülésére csoportosít át.” 

ea: 

Holczhauser 

András 

 

11. 

1814/2016 Korm,hat. eszközök bérleti szerződés tervezte 
Határozati javaslat: 
 
„Az MVSZ elnöksége a 1814/2016 kormányhatározatban jóváhagyott 
eszközbeszerzések bérleti szerződéstervezet megismerte és 
jóváhagyta.”  
 
„Az MVSZ elnökségi a közbeszerzési specifikációt jóváhagyja, 
megbízza főtitkárt, hogy az eljárást folytassa le.” 

ea: 

Holczhauser 

András 

 

12. 

Beszámoló a GINOP pályázatokról 
Határozati javaslat: 
nincs 

ea: 
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Holczhauser 

András, 

Imhof Gábor 

 

13. 

Magyar Szörf Szövetség 
Határozati javaslat:  
„Az MVSZ elnöksége felhatalmazza Dr. Kollár Lajos elnököt, hogy az 
MSZSZ-szel együttműködési szerződést írjon alá.” 

ea: 

Holczhauser 

András 

 

14. 

Egyebek 
Kékszalag státusz jelentés 

 

 
Kollár Lajos köszönti a résztvevőket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 
 
Holczhauser András: 

- 420 OSz levele 
- Mozgáskorlátozottak levele 

Böröcz István: 
- FB észrevételei 

Az elnökség egyhangúlag megszavazza a napirendi pontokat. 
 
Siklósi Máté javaslatára a Felügyelő bizottság észrevételeivel kezdik az ülést. 
 
Wonke Péter tájékoztatása: 
Új Alapszabályra lenne szükség már csak azért is, hogy kikerülhessenek a napi 
működésre vonatkozó szabályozások, ezeket lényegesen szerencsésebb lenne az 
SZMSZ-ben szabályozni. Ilyen az elnökségi ülés összehívására vonatkozó kitétel – az 
időpontot15 nappal korábban meg kell határozni – ezt a Szövetség honlapján közzétenni 
-, a napirendi pontokat és a hozzá kapcsolódó anyagokat, előterjesztéseket 7 nappal az 
ülés előtt ki kell küldeni. Ha az ülés nem szabályszerűen lett összehívva, csak akkor 
tartható meg, ha minden elnökségi tag jelen van és mindenki egyetért a napirendi 
pontokkal. Másik kérdés a megtámadhatóság. A szabálytalanul hozott határozatokat a 
tudomás szerzéstő számított 30 napig – de maximum egy évig – lehet megtámadni. Ezt 
jogszerűen úgy lehet kivédeni, hogy az előterjesztésekről írásban – elektronikusan – 
szavaz az elnökség. Elnökségi ülésen csak olyan javaslatról lehet határozni, amely 
előzetesen kiküldésre került. 
Az elnökség tudomásul vette az FB észrevételeit. 
A jelen elnökségi ülésre benyújtott előterjesztésekről az elnökség elektronikusan szavaz. 
 
Valószínűleg 2017 őszén rendkívüli közgyűlés kerül összehívásra, amelynek egyik 
napirendi pontja az Alapszabály módosítása lesz. 
  
1. napirendi pont: Főtitkári beszámoló 
 
Holczhauser András 
 
MOB KÖZGYŰLÉS 
Május 2-án tartotta tisztújító közgyűlést a Magyar Olimpiai Bizottság. A MOB közgyűlése 
új elnöknek Kulcsár Krisztiánt, a négy alelnök jelölt közül Orendi Mihályt és Dr. Deutsch 
Tamást választotta meg. 
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EMMI UP EDZŐK SZERZŐDÉSEI 
Visszajelzésre várva 
Az utánpótlás edző programban résztvevők szerződéstervezeteit az EMMI-be 
megküldtük, várjuk azok jóváhagyását.  
 
VIHAR RENDSZER 
Frissítés 
A VIHAR rendszer fejlesztése elkészült, az En-COSoft frissítette a software-t.  
 
BP 2024 
Utolsó egyeztetés 
A BP2024 utolsó egyeztetésre hívta a sportági szakszövetségeket, ahol röviden 
összegezték az elért eredményeket, megköszönték a közös munkát.  
 
ÉVADNYITÓ  
Az Balatoni Évadnyitó T-Systems Nagydíj előkészületei rendben haladnak, a 2017-es 
vitorlás évadot Dr. Szabó Tünde sportért felelős államtitkár nyitja meg. 
 

 

2. napirendi pont: Pénzügyi beszámoló 
 
Holczhauser András: A 2017. évi versenyengedélyből már 15M Ft befolyt. A 
költségvetésben meghatározott tételek jól teljesíthetőek a következő hónapokban. 
Szerződéses sportolóinknak több mint 22M forintot utalt át az MVSz ebben az évben. A 
Versenysport bizottsággal együttműködve új, olimpiai ciklusra kiterjedő keretszerződés 
megkötése szükséges a szerződéses sportolókkal. 
 
3. napirendi pont: Vagyonnyilatkozat szabályzat 
Holczhauser András: 
2007. évi CLII törvény egyes vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségekről (Vnytv.) 

3.§. A vagyonnyilatkozat-tételre kötelezett 3) Az (1) bekezdésben foglaltaktól 
függetlenül vagyonnyilatkozat tételére kötelezett:  
e) az a közszolgálatban nem álló személy, aki - önállóan vagy testület tagjaként - 
javaslattételre, döntésre, illetve ellenőrzésre jogosult 
eb) feladatai ellátása során költségvetési vagy egyéb pénzeszközök felett 

A 3.§. előírásai szerint tehát a vagyonnyilatkozat tételi kötelezettség már önmagában attól 

keletkezik, hogy az MVSz, vagy akár a tulajdonában álló projektcégek vezetői vagy más 

munkavállalói, megbízottjai költségvetési pénzeszközökkel kapcsolatban 

döntéshozatalra, ellenőrzés, javaslattételre jogosultak. 

Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége jóváhagyja az MVSz vagyonnyilatkozat 

szabályzatát. 
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. 

4. napirendi pont: Pártolói szabályzat 
Holczhauser András 

2016-ban létrehozott pártolói tagság szabályzata még nem került elfogadásra.  

A Pártolói szabályzat lehetőséget biztosít arra, hogy tagságot bővítsük, és újabb 
vitorlázókat vonjunk be az MVSz munkájába. A GINOP pályázathoz köthető IT fejlesztés 
kapcsán, a vitorlás iparágakban tevékenykedő cégek szolgáltatásai nagy számban 
lesznek elérhetőek, melyek egy része a tervek szerint csak a tagság részére lesz elérhető. 
A pártoló tagság intézményének létrehozásával az MVSz újabb, a versenyzésben nem 
aktív vitorlázókat érhet el. 

Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége elfogadja az MVSz Pártolói szabályzatát. 

5. napirendi pont: VIHAR fejlesztések 
 

Holczhauser András beszámol a VIHAR rendszerben bevezetett újdonságokról: 

• Nemzetközi versenykategória bevezetése. 

• Tagszervezetek láthatósága beállítható (a deaktiváltság mellett). 

• Bármilyen fizetési tranzakció indulásakor a „számlát kérek” opció 
alapértelmezetten be van pipálva. 

• Tagszervezeti díjtételek listázásánál az összesítés „boksz” már a lista felett 
helyezkedik el. 

• Az edzőknek is lehet már adminisztrátorként jelszó-emlékeztetőt küldeni. 

• Módosításának naplózása, amely az adatlapokon historikusan visszakövethető 
(versenyző, tagszervezet, verseny, hajó adatainak esetén). 

• Edzőknek „kedvenc nevezési csoport” létrehozásának lehetősége. 

• Egyéni (nevezésenkénti) fizetési lehetőség kishajós nevezés esetén. 

• Számlázás: egyesületek megjelenítése teljes névvel. 

• Pártoló tagság regisztráció kiemelése a főképernyőn. 

• Statisztika 1: Éves statisztika képernyőn a versenyengedélyek száma nemek és 
korcsoport / korosztály szerint is fel vannak bontva. 

• Statisztika 2: Versenyzők listájában a nevezések száma is megjelenik és egy 
gomb, ami a versenyző konkrét nevezéseire visz. 

• Verseny kiírása: aktiválás / deaktiválás anomáliák megszűntetése, előnevezési 
határidő nem kötelező aktiválás előtt, társrendező módosításával kapcsolatos 
hiba javítása. 

• Szilveszteri e-mail üzenet módosítása. 

• A hajókhoz most már rendelhetünk versenyzőt, aki feltöltheti a szükséges 
dokumentumokat. A feltöltött dokumentumokat az MVSz adminisztrátor és a 
technikai bizottsági tagok is elbírálhatják. 

• Vitorlásiskolák támogatása. 

• Ranglista számítás javítása, 2017-es módosítás. 

• Versenyzőengedély sorszám probléma javítása (már nem 5000-től indulnak a 
versenyengedély számok). 
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Brencsán Ábel: A korábbi elnökségi ülésen felvetődött, hogy a – nagyhajókhoz 
hasonlóan – a kishajók biztosítása is rögzítésre kerüljön a VIHAR rendszerben. Már az 
idei versenyszezonban megoldható lenne, 300e Ft körüli összeg a fejlesztés. Ami 
viszont nehézséget okoz, az a hajók azonosítása, lévén a kishajóknak nincs 
lajstromszámuk. 
Rutai István javasolja a vitorlaszám alapján az azonosítást. 
Brencsán Ábel: Jelenleg vitorlaszám alapján neveznek, és a versenyzők nyilatkoznak a 
biztosítás meglétéről. 
Böröcz István felhívja a figyelmet egy problémára: Ha a kedvezményes nevezést később 
módosítják – pl. még egy főt neveznek a hajóra –, a kedvezmény törlődik. 
Holczhauser András: A nevezés lezárása a fizetés, jelen esetben ez még nem nevezés, 
csak a szándék jelzése. A megoldás az, hogy a kedvezményes fizetési időszak 
lezárultával a rendező készít egy előzetes nevezési listát. 
 
 
6. napirendi pont: Balaton Kupa 
 

Holczhauser András: Dulin Jenő tiszteletbeli tagtól és Soponyai Gázától, a Nagyhajós 

bizottság elnökétől érkezett javaslat a Balaton Kupa sorozat kiírására. Javaslatukban 

igyekeznek alátámasztani az Balaton kupa létjogosultságét és szükségességét. 

Az elnökség korábban hozott arról határozatot, hogy az érdeklődés erős visszaesése 

okán, a Balaton Kupa sorozat helyett 2017-től a Klasszikus Kupa sorozatot írja ki.  

Fináczy György: Van néhány hajóosztály – ahol az idősebb korosztály versenyez –, 

amelyek passzívvá váltak. 

Litkey Farkas: Dulin Jenő résztvevő hajóosztályokra tett javaslatából nagy létszámú 

osztályok maradtak ki, ez nem szerencsés. Javasolja, hogy 2017-ben az MVSz ne írja ki 

a Balaton Kupát, 2018-ban pedig az elnökség újra a Kupa kiírását, figyelembe véve, hogy 

a korszerű, nagy létszámú osztályok körében van-e rá igény. 

Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége 18/2017 (01.17) sz. határozatát nem módosítja. 

A Balaton Kupa sorozattal kapcsolatos javaslatokat – a 2018-as versenyszezonra 

vonatkozóan – ősszel igény szerint újra tárgyalja. 

 
7. napirendi pont: Berecz Zsombor által használt eszközök 
Holczhauser András: 

Berecz Zsombor átigazolását követően, mint Balatoni Yacht Club versenyzője az MVM 

SE tulajdonában lévő eszközöket használja.  

Többszöri egyeztetést követően megállapításra került, hogy az egyes eszközöket, három 

forrásból szerzete be a klub: MOB-os, MVSz-es és egyéb (támogatói vagy saját források). 

Az összes eszköz értéke könyvekben 10,5M forint.  
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Szakosztályvezető úrral történt egyeztetésünk szerint a MOB-os és tisztán MVSZ-es 

forrásból beszerzett eszközöket az MVM SE átadja a Magyar Vitorlás Szövetségnek – 

ezeket a Szövetség kiadja eszközhasználatra ––, az egyéb forrásból származó 

felszereléseket könyvi értékén tudjuk megvásárolni a klubtól.  

A számlák és az eszközök pontos feltérképezése folyamatban van. 

A tulajdonosváltásról a MOB-ot és az EMMI-t értesítenünk kell. 

Határozati javaslat: 

Az MVSz elnöksége a 2016-17. évi Sportág Fejlesztési Támogatásból 4 millió forintot 

átcsoportosít Berecz Zsombor eszközeinek MVM SE-ből történő kivásárlására, a 

fennmaradó összeget pedig olimpiai felkészülésre támogatására fordítja. 

 

 
8. napirendi pont: Motoros használat kérdései 
Holczhauser András: 

Az MVSZ motorosinak használatára tagszervezeteink körében egyre nagyobb igény 

mutatkozik. A motorosok bérbeadását tagszervezeteink huzamosabb ideig kérik.  

A Gazdálkodási szabályzatban foglaltak szerint egy motoros kedveszményes bérleti díja 

20 000 Ft + áfa/nap.  

Az elnökség helyben hagyta a 20 000 Ft + áfa/nap bérleti díjat. 

Böröcz István jelzi, hogy lesznek hétvégék, amikor annyi versenyt rendeznek a Balatonon, 

hogy több egyesület is igényt tarthat szövetségi motorosra. Ebben az esetben preferencia 

sorrendet kell felállítani: világbajnokság, nemzetközi verseny, magyar bajnokság, 

ranglista verseny stb. Nem csak a motoroshasználatnál kell ezt betartani, hanem a 

versenynaptár összeállításánál is. Mert akkor elkerülhető lenne az a helyzet, hogy egy 

időben Füred előtt hét pályát kell kirakni. 

 
9. napirendi pont: Osztályszövetségek levele 
 
A Magyar Optimist Osztályszövetség és a Magyar 29er Osztályszövetség elnöksége arra 

vár választ, hogy az osztályszövetségektől kért objektív véleményt követően miért 

változtatott az MVSz elnöksége a pályázat kiírásán. 

Az elnökség véleménye szerint a levélírók nem értették meg a pályázat célját, amely a 

leszakadó, vagy a vitorlás életbe újonnan bekapcsolódó régiók támogatása, a kisebb 

klubok segítése volt.. 
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10. napirendi pont: SFK átcsoportosítás 
 

Holczhauser András: 

A Sportágfejlesztési támogatásból tervezett Vitorlás suli anyagok biztosan nem készülnek 

el 2017. június 30-i határidőig. Az erre a célra allokált 4 millió forint jelenleg az EMMI-vel 

történt egyeztetés szerint más az SFK-ban meghatározott feladatokra felhasználható.  

A javasoljuk az összeget az olimpia keret felkészülésre átcsoportosítani. 

A fenti összeggel legkésőbb 2017. június 30-ig az MVSz nevére kiállított bizonylatokkal el 

kell számolni.   

Határozati javaslat: 

Az MVSz elnöksége a 2016-17. évi Sportág Fejlesztési Támogatásból 4 millió forintot 

átcsoportosít Berecz Zsombor eszközeinek MVM SE-ből történő kivásárlására, a 

fennmaradó összeget pedig olimpiai felkészülésre támogatására fordítja. 

 
11. napirendi pont: 1814/2016 kormányhatározat eszközök bérleti szerződés 

tervezete 
 

Holczhauser András, Imhof Gábor: 

A bérleti szerződés néhány pontja módosult a beérkezett javaslatoknak köszönhetően. 

Az eszközök nem személyhez kötődően, hanem olimpiai felkészülés céljából kerülnek 

kiosztásra. 

A tervezetet mind a négy érintett fél megkapta, eddig az MVM és a Balatonfüredi YC 

nyilatkozott írásban. A kluboknak az az álláspontjuk, hogy mivel ők fizetik a bérleti díjat, 

övék a fenntartás kötelezettség, ezért abban az esetben, ha a támogatott sportoló nem 

használja az eszközt (motoros, busz), a klub dönthessen afelől, hogy ki használhatja.  

Mivel komoly – 100M forint – eszközértékről van szó, ez vagyonkezelési kérdés, amelyről 

az elnökségnek kell döntenie.  

Határozati javaslatok: 

Az MVSz elnöksége a 65418/2016 támogatási szerződésben jóváhagyott 
eszközbeszerzések bérleti szerződéstervezet megismerte és jelen írásbeli szavazás 1. 
sz. mellékeltében írt (május 12-i elnökségi ülésen helyszínen kiosztott) módosításokkal 
jóváhagyta. 
 
Az MVSz elnökség a 65418/2016 támogatási szerződésben beszerzésre kerülő eszközök 
közbeszerzési specifikációját és a nem közbeszerzés köteles eszközök listáját a jelen 
írásbeli szavazás 2. sz. mellékeltében írt (május 12-i elnökségi ülésen helyszínen 
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kiosztott) módosításokkal, valamint azok értékét a jóváhagyja, azzal, hogy amennyiben a 
közbeszerzés során beérkező ajánlatok értéke magasabb a becsült értéknél, a 
különbözetet a sportoló klubja köteles megfizetni.  
 
Az MVSz elnöksége felhatalmazza Holczhauser Andrást az MVA nKft. ügyvezetőjét a 
65418/2016 támogatási szerződés közbeszerzési specifikációja alapján történő 
közbeszerzési eljárás lefolytatására. 
 
 
12. napirendi pont: Beszámoló a GINOP pályázatokról 
 
Imhof Gábor: 
 

1. GINOP 00007 

a. KFF hiánypótlás érkezett 

i. részben ajánlattevők oldaláról hiánypótlás 

ii. részben MVA részére tisztázó kérdések 

b. ajánlattevőknek kiküldésre került 

c. válaszok megérkeztek, feldolgozásra kerültek, bíráló bizottság 

megtárgyalta, KFF részére megküldésre került 

d. tisztázó kérdések megválaszolásra kerültek 

e. döntési helyzet egyelőre nincs 

 

2. GINOP 00013 (Balatonfüred) 

a. tervező szerződés szerinti teljesítését megkezdte 

b. folyamatosan folynak az előkészítő munkák  

i. egyeztetés főépítésszel 

ii. közműszolgáltatókkal 

iii. szomszéd ingatlan tulajdonosával 

iv. kempinggel 

Kikötői infrastruktúra fejlesztés (GINOP 7.1.9.) – melléklet szerint 

A pályázatot mindenképpen az első körben be kell adni, széles a pályázni kívánók köre 

A pályázatírót is közbeszerzéssel kell kiválasztani, erre vonatkozóan a következő 

határozati javaslat került az elnökség elé.  

Határozati javaslat 

Az MVSz infrastrukturális fejlesztésekkel pályázik a GINOP 7.1.9 pályázaton. Az MVSz 
elnöksége felhatalmazza, Holczhauser András főtitkárt pályázat író beszerzés 
lefolytatására. Ennek kapcsán az elnökség előnyben részesíti az alacsonyabb fix díjazású 
és magasabb sikerdíjazású ajánlat alapján történő szerződéskötést. Az indikatív ajánlat 
jelen írásbeli szavazás 3. sz. mellékelte. 
 
Holczhauser András javasolja, hogy május 20-ra hirdessen meg a Szövetség egy 
találkozót az érdeklődőknek. A pályázatban a szándéknyilatkozat mellett150e Ft letétele 
után lehet részt venni. 
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A Magyar Kajak-Kenu Szövetséggel közösen balatoni kishajós megállópontok létesítése 
is szerepel a tervek között (kajakoknak, kenuknak, jolléknak). 

 
 

13. napirendi pont: Magyar Szörf Szövetség 
 

Holczhauser András: 

A Magyar Szörf Szövetség megkereste az MVSZ-t, hogy tekintettel a Raceboard Eb-re, - 
melynek szervezésében az MVSZ segédkezik – közös sajtótájékoztatót tartsanak. A 
sajtótájékoztató keretében megkívánják újítani korábbi együttműködési 
megállapodásunkat. 
 
Határozati javaslat: 
Az MVSZ elnöksége felhatalmazza Dr. Kollár Lajos elnököt, hogy az MSZSZ-szel 
együttműködési szerződést írjon alá. 
 
14. napirendi pont: Egyebek 
 

- Kékszalag státuszjelentés 

Újdonság az eddigiekhez képest: győztesváró fogadás a támogatókkal a móló 

végén lévő étteremeben; 

Minden hajón legyen nyomkövetés – az Antenna Hungária közreműködésével, 

vagy a tavalyi szolgáltatóval, a Quindoo-val; 

A vizes vb miatt a Tagore sétányt lezárják, ezért még kérdéses a modellvitorlás-

verseny helyszíne;  

A nevezés az Anna Grand Hotelben, a díjkiosztó a Gyógy téren; 

A 2szalag megrendezése még kétséges 

- Rutai István javasolja, hogy kezdjenek tárgyalást Ian Ainslie-vel a szövetség 

kapitányi poszt esetleges betöltéséről. 

- Böröcz István felveti, hogy a következő elnökségi ülésen a korábban tett 

vállalásokat tárgyalják meg, pl. szakbizottságok átalakítása Határozat? 

- 420-as osztályszövetség kérelme 

- Böröcz Péter kérelme –  A kérése az, hogy a 2016-os elmaradt 500.000 Ft 

támogatás mellé, kerüljön bele a 2017-es 500.000 Ft is azaz összesen 1.000.000 

Ft. 

A következő elnökségi ülés helyszíne és időpontja: 

 Magyar Sport Háza, 2017. június 12. 

 

Jegyzőkönyv lezárva: 20:40 

Jóváhagyta: Holczhauser András 

 


